

CORPORATION DU VILLAGE DE CASSELMAN

AVIS EST DONNÉ à toutes les personnes qualifiées à voter dans le village de Casselman que, puisque le nombre de candidats qui se sont enregistrés est plus élevé que le nombre requis pour combler les postes indiqués ci-dessous, soyez avisés, par la présente, qu'il y aura une élection le **27 OCTOBRE 2014** pour les postes indiqués ci-dessous. Le vote se fera par téléphone et par Internet, et débutera à **9 h MERCREDI LE 22 OCTOBRE 2014** et terminera à **20 h LUNDI LE 27 OCTOBRE 2014**.

CORPORATION OF THE VILLAGE OF CASSELMAN

NOTICE IS HEREBY GIVEN to all qualified voters in the Village of Casselman, that, because the number of registered candidates exceeds the number required to fill the offices identified below, be advised that an election will be held on **OCTOBER 27th, 2014** for the offices listed below. Voting will be conducted by telephone and internet, to commence at **9:00 a.m. on WEDNESDAY, OCTOBER 22nd, 2014** and end on **MONDAY, OCTOBER 27th, 2014 at 8:00 p.m.**

CANDIDATS CANDIDATES	POSTES OFFICES	
LAFLEUR, Daniel LAMADELEINE, Conrad LEBLANC, Francyn A. LEVAC, Claude	Maire Mayor	Élire 1 Elect 1
BÉRIAULT, Tanya CHARRON, Anik CLÉROUX, Marcel DESJARDINS, Michel LEVAC, Raymond MILLETTE, Karine RENAUD, Denis	Conseillers / Councillors	Élire.4 Elect 4

September 15, 2014/ le 15 septembre, 2014



Marc Chénier, Greffier/Clerk